
Deltager:  Mogens, Jakob, Kirsten, Gert, Gregers 

Afbud:  Pernille, Annette, Thomas, Søren 

1. Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

2.  Godkendelse af referat fra møde d. 7. maj – er godkendt og lagt på hjemmesiden 

• Er godkendt 

3.  Nyt fra FOU og Skoleområdet, samt nye arbejdsgrupper under FOU 

• Idrætstalentlinjen – Alle ansøgere optaget – også fra 6 klasse. Styregruppe har godkendt det. 1 
ansøger udefra som deltager i temamøder mod betaling 

• Åben skole puljen – Kommet et par ansøgninger mere, men stadig ca 80.000 kr tilbage 

• Måske der skal være en generel drøftelse med skolerne omkring hvordan vi udnytter 
disse midler som er afsat. 

• FOU er i gang med at drøfte den fremtidige struktur og forvaltningen skal fremlægge forslag til 
struktur for FOU mødet i september. 

4.  Status §18-midler til økonomisk trængte voksne 

• Vi har ikke modtaget yderligere ansøgninger, men der kan selvfølgelig godt komme 
nogen ifm. de nye kontingentopkrævninger for den kommende sæson sendes ud fra 
foreningerne i den kommende tid.  

5. Anerkendelse af frivillige 

• Afvikles med et fælles indslag af underholdende karakter. Formålet er, at arrangementet bliver 
for flertallet, og det skal være en oplevelse at deltage. Det bliver med Bente Klarlund, som 
kommer og holder et foredrag den 22. november kl. 17:30-19:30. (sæt allerede nu kryds i 
kalenderen). Det kommer til at dreje sig om, hvor gavnligt for helbredet det er at være frivillig. 
(Jeg – Annette – har oplevet Bente Klarlund flere gange, og hun er meget underholdende og 
samtidig meget vidende. Så det skal nok blive godt). Der vil være noget at spise/drikke efter 
foredraget. Men INGEN prisuddeling. Arrangementet skal officielt godkendes på FOU mødet 
d.11. september. 

6. Rundvisning på Flyvestation – hvordan gik det?? 

• Godt initiativ og arrangement. Der er mange faciliteter og muligheder som foreningerne 
godt kunne bruge. Desværre var der kun 5 foreninger som havde fundet initiativet 
interessant og deltog.  

7. FIR Årshjul 

• Picnic møde – d.13.5 – hvordan gik det 

o Gik fint med mange gode dialoger og perspektiver for idrætsområdet. 



• Medlems arrangement – Kasper Hvidt 

• Medlemsmøde tirsdag 8 oktober kl. 19.00  
• Mogens finder lokalitet hvor der kan være ca. 80 personer.  
• Der inviteres bredt, FIR, FOU og politikker.  
• Tema Udnyt dit potentiale. 
• Gert udarbejder et tilmeldingssystem på hjemmesiden. 
• Vi udsender invitation i august måned og igen til september udsendes den 

officielle invitation. 

• Synlighed  

• Nyhedsbrev, sendes ud sammen med invitation. 

8. Aktionslisten 

9. Næste møder – skal aftales 

• Den 9. september kl. 18.30 i Værløsehallen. Her drøftes og udarbejdes 
hørringsvar til forvaltningen vedr. det udsendte besparelseskatalog.               

10. Evt.   

• Gregers er blevet inviteret af forvaltningen til at deltage ved det kommende 
tilflytterarrangement og har takket ja til denne invitation. 


